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Notification Type:
Certification Type:

Notification

Company Identification

Product Identification

Hazard Involved

What To Do

Follow the latest installation instructions for all existing and new installations.  Ensure that existing installations follow the latest instructions, if they do not, please reinstall 
according to the newest instructions available. 
9000-0001 use only for furniture applications.
9000-0002 or 9000-0003 installations with a back box MUST use back box cover plate. Installations with the self-contained cap don’t need a back box or back box cover plate.

Suivez les dernières instructions d'installation pour toutes les installations existantes et nouvelles.  Assurez-vous que les installations existantes suivent les dernières instructions, si 
ce n'est pas le cas, veuillez les réinstaller selon les nouvelles instructions disponibles.
9000-0001 à utiliser uniquement pour des applications de mobilier. 
Les installations 9000-0002 ou 9000-0003 avec une boîte de raccordement DOIVENT utiliser un couvercle de boîte de raccordement. Les installations avec le capuchon autonome 
n'ont pas besoin de boîte de raccordement ni de couvercle de boîte de raccordement.

Safety Concern with Intertek Certified Product / Souci de sécurité avec le produit certifié 
Intertek
Receptacles models 9000-0001, 9000-0002, 9000-0003 / Modèles de réceptacles 9000-0001, 90

Public Notice ID:

Safety / Sécurité 
ETL Listed - US and Canada

A safety concern of certified products of Prado America LLC

Model 9000-0001, These products were originally certified to UL 498 and CSA C22.2 No. 42. These models were originally certified as cord connected. These have been corrected to be certified 
correctly to UL 962A CSA C22.2 No. 308.  These models are not allowed to be installed in a wiring installation that is not wired furniture. Please check the provided QR instructions for proper 
installation. 

Models 9000-0002, 9000-0003 These models are and have been certified to the correct standard.  These products are to be installed with either the self contained cap that is provided with the 
product OR a back box cover plate. The original versions of the installation instructions did not clearly denote this. This has been corrected as of April 15th, 2025. 

Une préoccupation en matière de sécurité des produits certifiés de Prado America LLC

Modèle 9000-0001, ces produits étaient à l'origine certifiés conforme à UL 498 et CSA C22.2 n° 42. Ces modèles étaient à l'origine certifiés comme étant connectés par cordon. Ceux-ci ont été 
corrigés pour être certifiés correctement selon UL 962A CSA C22.2 n° 308. Ces modèles ne sont pas autorisés à être installés dans une installation électrique qui n'est pas un meuble câblé. 
Veuillez consulter les instructions QR fournies pour une installation correcte.

Modèles 9000-0002, 9000-0003 Ces modèles sont et ont été certifiés selon la norme correcte. Ces produits doivent être installés avec soit le capuchon autonome fourni avec le produit, SOIT 
une plaque de couverture de boite arrière. Les versions originales des instructions d'installation ne le précisaient pas clairement. Cela a été corrigé à partir du 15 avril 2025.
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9000-0001 : Original Installation instructions mentioned the wrong standard, this product is designed for installation in furniture applications, per UL 962A CSA C22.2 No. 308.  If used incorrectly 
a potential shock hazard exists, and installation may not comply with local code requirements.  Instructions have been updated, please refer to latest installation instructions for correct details.  

9000-0002 & 9000-0003 : Installations using a back box without the mandatory back box cover plate could pose a potential shock hazard. Install per the latest installation instructions.  
Installations may not comply with local code requirements if the manufacturers latest installation instructions are not followed. 

9000-0001 : Les instructions d'installation originales mentionnaient la mauvaise norme. Ce produit est conçu pour une installation dans des applications de mobilier, conformément à UL 962A 
CSA C22.2 No. 308. Une utilisation incorrecte peut présenter un risque de choc électrique et l'installation peut ne pas être conforme aux exigences du code local. Les instructions ont été mises à 
jour, veuillez vous référer aux dernières instructions d'installation pour obtenir les détails corrects.

9000-0002 et 9000-0003 : Les installations utilisant une boîte de connexion sans la plaque de couverture de boîte obligatoire pourraient présenter un risque de choc potentiel. Installer selon les 
dernières instructions d'installation. Les installations peuvent ne pas être conformes aux exigences du code local si les dernières instructions d'installation du fabricant ne sont pas suivies.

Intertek notifies consumers, retailers and distributors of a potential safety concern involving the Intertek Certified products identified below.  / Intertek informe les consommateurs, les 
détaillants et les distributeurs d'une préoccupation potentielle en matière de sécurité impliquant les produits certifiés Intertek identifiés ci-dessous.

Prado America LLC
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Model 9000-0002 or 9000-0003 proper installation when using back box: Model 9000-0002 or 9000-0003 proper installation when using cap:

Model 9000-0001 proper use:

Public Notice ID:

545 E Algonquin Road, Suite H
Arlington Heights, IL 60005 USA

Telephone: 847-439-5667
intertek.com


	Notice
	Photos

